
  

  

  

Referat skolebestyrelsesmøde 07-01-2025 kl. 19.00-21.00  

Mødeleder: Katrine  

Referent: Laila  

Afbud: Kristine, Lotte. 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

a. Godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden  

a. Godkendt 

3. Skolepolitiske emner 

a. Pladsproblem fra næste skoleår. Der kommer igen 2 x 0. klasser. Til april er 

gruppen samlet som Mejser, men fra august kommer der til at mangel 2 

klasselokaler. Katrine tager pr. mail kontakt til BFU vedr. denne udfordring.  

4. Skoleudviklingssamtalen  

a. Tidspunkt - d 28. januar kl. 14, Asylgade 22 mødelokale 2.  

b. Dialogmøde mellem KB og skoleleder samt evt. en fra skolebestyrelsen. 

Omdrejningspunktet er data fra den nationale trivselsundersøgelse (social- og 

faglig trivsel), hvor vi gerne vil se en positiv udvikling.  

c. Beskrivelse af tiltag på skolen 

d. Drøftelse om evt. oplæg af Tenna Bilstrup, som taler ind i forældrenes rolle ift. 

trivsel i fællesskabet. Kan der evt. søges fonde ift. afholdelse af et sådant foredrag. 

Pt. arbejdes der ikke videre med dette fokus. Tages evt. op igen ift. drøftelse af 

forældretilfredshedsundersøgelsen.  

5. Tema – skolebestyrelsens synlighed 

a. Nyhedsbrev sendes ud ca. hver 4. måned. Det undersøges om 

det kan sendes på Aula med skolebestyrelsen som afsender - 

”Fælles postkasse”. Det som sendes ud via ”Fælles postkasse” 

sendes først til godkendelse i bestyrelsen inden det postes. Der 

underskrives med: På vegne af skolebestyrelsen, NAVN. 

b. Nyhedsbreve sendes ud i løbet af oktober, februar og juni. 

Førstkommende nyhedsbrev sendes ud inden vinterferien.  

i. Opsummering af forældretilfredshedsundersøgelse og 

hvilke tiltag der er gjort, herunder nye principper og 

ændrede arbejdsgange. (Anette) 

ii. Udfordring ift. pladsproblem pga. øget elevantal, og hvad 

skolebestyrelsen har arbejdet og arbejder med ift. dette 

(Katrine) 



iii. Forklaring på beslutning om hvorfor der ikke sælges øl til 

skolefest (Anette) 

iv. Principper vedhæftes som bilag, I takt med de er 

udarbejdet 

c. Årsberetning er lovpligtig. På Sennels Skole tager 

årsberetningen udgangspunkt i de årlige nyhedsbreve og 

formidles på det årlige forældremøde, hvor der også er 

mulighed for at spørge ind og evt. debattere.  

d. Hvordan bliver skolebestyrelsen mere synlig?  

i. Evt. en stand til skolefesten, hvor der er mulighed for at 

komme med forslag til emner, man gerne vil have 

skolebestyrelsen til at tage op.  

ii. På forældremøderne opfordres forældrene til at komme 

med forslag til emner man gerne vil have 

skolebestyrelsen til at arbejde videre med 

6. Evt. 

a. Pkt. på næste møde:  

i. Princip for SFO 

b. Nyhedsbreve tilføjes til årshjulet 
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